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Jyväskylässä    25.8.2020 
 
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS   
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Johanna Kainulainen avasi kokouksen klo 17.33. 
Kokous järjestettiin etänä Zoom -alustalla. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Todettiin läsnäolijat. 
 

Anna Jokela 2A x Mirva Takkinen (vj) 2A   Ville Kiljunen 2B x 

Henriikka Lahtinen 3A x Matleena Ullner 3D, 5B x Iina Alho 4A x 

Aino Meriläinen 4B  Marja Riikonen 4C x Taina Ikonen 5C x 

Mirka Matilainen 5D x Paula-Maaria Itäniemi 6A  Johanna Kainulainen 6B x 

Susanna Riekkinen (vj) 6C  Ari Karjalainen 6D x   

Anna-Sofia Seppä (vj)   Helena Peltokangas (vj) x Marja Hänninen-Helin x 

V= vierailija  vj= varajäsen 

3. Kokouksen asialista 
Kokouksen asialistan kohdassa 5 päätettiin käsitellä kaikki syksyn asiat. 
Asialistasta päätettiin poistaa kohta Uuden lukuvuoden aloitus ja uusien toimijoiden valinta.  
 

4. Remonttikuulumiset 
Kattoremontti alkaa olla valmis. Muut remontit, kuten kohoumat lattioissa sekä luokissa tehdyt 
remontit, on saatu valmiiksi. Salissa on korjattu kondensioveteen liittynyt vika. 
Tarkempi raportti remonteista tulee seuraavaan kokoukseen. 
Ilma tuntuu koululla jo nyt raikkaammalta. 

 

Koululle on saatu uutta henkilöstöä; koulupsykologi, kuraattori ja terkkari. 
Myös uusista opettajista kuultiin. 

 

Uusi koulu etenee ajallaan. Vuoden päästä aikataulun mukainen aloitus. 
Kahden koulun yhdistäminen on prosessissa ja rehtori tekee tätä työtä muutaman tunnin viikossa. 
 

5. Korona-päivitykset 
Kuultiin rehtorin syysterveiset ja koulunkäynti on kuulemma alkanut iloisin mielin. Sekä 
henkilökunta että oppilaat ovat silminnähden hyvällä tuulella. 
 

Kysyttiin mahdollisesta koulun salin sulkemisesta. Kaupunki yrittää pitää salin iltakäytön voimassa. 
Odotellaan mielenkiinnolla mitä syksy tuo tullessaan. 
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6. Syksyn toiminnan suunnittelua 
 

Syysmarkkinat peruttiin 
Syysmarkkinoiden peruuntuminen on todella harmi koko kyläyhteisölle. 
Tarve ja halu olisi koulun ja kotien yhteisponnistukselle. 
Esille nousi muun muassa ajatuksia Joulupolusta QR-koodeilla sekä Virtuaalinen Joulukalenteri. 
Kouluyhdistyksellä on myös rahaa jäljellä, joka pitää käyttää. 
 

AVI-raha  
Kouluyhdistys sai keväällä myönteisen rahoituspäätöksen AVI:lta kerhotoiminnalle. 
Vallitsevassa tilanteessa kerho voi olla hankala. Entä koulun muun toiminnan ja kerhotoiminnan 
yhdistäminen? Ehkä Kouluyhdistys voisi auttaa striimauslaitteiston hankinnassa. Päätettiin 
järjestää AVI-asioista oma palaveri, jossa pohditaan muutoshakemuksen tekemistä myönnettyyn 
päätökseen. 

 

Kuukkien kuuleminen 
Kysytään edelleen Matti Rautiaisen kiinnostusta aiheeseen. 

 

Uusien eppujen miitti 
Päätettiin pitää uusien eppujen vanhemmille miitti vielä ennen syyslomaa. 

 

Kouluyhdistyksen salivuoro  
Salivuoro ja avaimen säilytyssysteemi jatkunee ennallaan.  
Asiaan palataan seuraavassa kokouksessa. 
 

Kinkkuarpajaiset  
Kinkkuarpajaiset ottaa hoitaakseen Anna Jokela. Ajankohta tarkistetaan seuraavassa kokouksessa. 
 

100 hyvää tekoa  
Tätä tapahtumaa ei järjestetä ainakaan syksyllä. Asiaan palattaneen keväällä. 
 

7. Vuosikokous  
Päätettiin järjestää Vuosikokous etänä torstaina 8.10. 2020 klo 17.30. 
Tuohon mennessä saatava valmiiksi: Toimintakertomus, Toimintasuunnitelma, Talousarvio sekä 
Tulos- ja taselaskelma 
 

META 
Vitosluokkien opettajat ovat lähestyneet valinnaisaineen ”tuunaa koulusi” ja sen 
materiaalihankintojen merkeissä. Tarkoitus on jättää vanhalle koululle taiteellinen ”jälki”. 
Päätettiin myöntää 100 euroa valinnaisaineen materiaalihankintoihin. 

 

Seuraava kokous 
Päätettiin järjestää seuraava kokous Keljonkankaan koululla tiistaina 15.9. klo 17.30. 

 

Kokouksen päättäminen 
PJ päätti kokouksen klo 19.06. 
 
 
 

______________________ _______________________ 

Johanna Kainulainen  Ville Kiljunen 
Puheenjohtaja  Sihteeri 


